
                       Košický samosprávny kraj, Nám. Maratónu č. 1, Košice 
 
                                                                                                              Č.j.1720/2010-RU13/971 
                                                             
 

 Z Á P I S N I C A 
                          z 1. zasadnutia finančnej komisie konanej dňa 25. januára 2010 
 
 
Počet prítomných členov:       8     /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:    -                               
z toho ospravedlnení:              -                                        
 
 
 
K bodu 1 - Otvorenie 
Rokovanie komisie  otvoril a viedol predseda komisie Ing. Jozef Burian. Navrhol doplnenie 
programu o body 5a,11,17-20 programu 2. zasadnutia Zastupiteľstva KSK. Na návrh poslanca 
Rečku bolo zmenené poradie prerokovávania jednotlivých bodov. 
  
                                                                                              Hlasovanie:   Prítomní    -    8 
                                                                                                                     Za              -    8 
                                                                                                                     Proti           -    0 
                                                                                                                     Zdržal sa    -    0  
 
K bodu 2 – Zásady tvorby rozpočtu, rozpočtových opatrení a pravidiel rozpočtového 
hospodárenia Košického samosprávneho kraja 
Materiál uviedla Ing. Mária Karafová vedúca odboru financií. V materiáli sa navrhujú dve 
zmeny a to vytvorenie centrálnej rezervy na riešenie havárií a v postupe predkladania 
podkladov k tvorbe rozpočtu. Komisia odporúča  materiál prerokovať a schváliť 
v Zastupiteľstve KSK bez pripomienok. 
. 
                                                                                              Hlasovanie:   Prítomní    -    8  
                                                                                                                      Za              -   8 
                                                                                                                      Proti           -   0  
                                                                                                                      Zdržal sa    -   0   
 
 
 
K bodu 3 - Návrh VZN KSK o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy základným 
umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v zriaďovateľskej pôsobnosti 
KSK a zriaďovateľom neštátnych základných umel. škôl, neštátnych jazyk. škôl a neštát. škol. 
zariadení 
Materiál uviedol Ing. Štefan Kandráč vedúci odboru školstva. Predkladané VZN upravuje 
oblasť určovania výšky dotácie  na prevádzku a mzdy ZUŠ, JS a školským zariadeniam 
v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK a zriaďovateľom súkromných alebo cirkevných škôl 
a školských zariadení. Zároveň predstavil návrh na zmiernenie dopadu legislatívy prepočtom 
potreby finančných prostriedkov v stravovacích zariadeniach na skutočný počet jedál. Na 
otázky poslancov p. Rečku a p. Süliho odpovedal Ing. Kandráč. Komisia odporúča VZN 
prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK bez pripomienok. 



                                                                                            Hlasovanie:   Prítomní    -    8 
                                                                                                                   Za             -    8 
                                                                                                                   Proti          -    0 
                                                                                                                   Zdržal sa   -    0  
 
 
 
K bodu 4 – Návrh VZN KSK o podmienkach poskytovania soc.služieb a spôsobe určenia 
úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za soc. služby v zariad. soc. služieb 
a v zariadeniach vykonávajúcich opatrenia soc. ochrany detí a soc. kurately v zriaď. 
pôsobnosti KSK 
Materiál predstavila Ing. Zuzana Jusková vedúca odboru sociálnych vecí, ktorá zároveň 
zodpovedala otázky poslancov p. Süliho, Rečku a p. Farkašovského. Vznesená pripomienka 
bude súčasťou vyhodnotenia pripomienkového konania k uvedenému VZN. Komisia 
odporúča VZN prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK . 
 
                                                                                             Hlasovanie:   Prítomní    -   8 
                                                                                                                    Za             -    8 
                                                                                                                    Proti          -    0 
                                                                                                                    Zdržal sa   -    0 
 
 
 
K bodu 5 -  Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Ministerstvo 
školstva, Operačný program: Vzdelávanie, Prioritná os: 1 Reforma systému vzdelávania 
a odbornej prípravy, Opatrenie 1.1.: Premena tradičnej školy na modernú 
S materiálom  prítomných oboznámil Ing. Štefan Kandráč vedúci odboru školstva. Ide 
o projekty na vzdelávanie financované z bežných výdavkov. 5% -né spolufinancovanie je 
zabezpečené v Návrhu rozpočtu na roky 2010 – 2012. Komisia odporúča  materiál prerokovať 
a schváliť v Zastupiteľstve KSK bez pripomienok. 

          Hlasovanie:   Prítomní    -   8 
                                                                                                                    Za             -    8 
                                                                                                                    Proti          -    0 
                                                                                                                    Zdržal sa   -    0 
 
 
 
K bodu 6 -  Spolufinancovanie projektu BIO-EN-AREA 
S predkladaným materiálom oboznámil komisiu Ing. Ťapák vedúci odboru regionálneho 
rozvoja. Predkladaný projekt prispeje k naplneniu schválenej Energetickej politiky Košického 
samosprávneho kraja a Koncepcie využívania obnoviteľných zdrojov energie v KSK. Projekt 
je financovaný z Európskeho fondu regionálneho rozvoja prostredníctvom Iniciatívy 
Spoločenstva INTERREG IV C. Potreba finančných prostriedkov na spolufinancovanie je 
zahrnutá v návrhu rozpočtu. Na otázku p. poslanca Süliho odpovedal Ing. Ťapák. Komisia 
odporúča  materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK bez pripomienok. 
 

         Hlasovanie:   Prítomní    -   8 
                                                                                                                   Za             -    8 
                                                                                                                   Proti          -    0 
                                                                                                                   Zdržal sa   -    0  



K bodu 7,8,9,10 - Poskytnutie návratnej finančnej výpomoci na zabezpečenie 
spolufinancovania projektu vo výške 5% pre Nemocnicu s poliklinikou Spišská  Nová Ves, 
a.s. 

 
Poskytnutie návratnej finančnej výpomoci na zabezpečenie spolufinancovania projektu vo 
výške 5% pre Nemocnicu s poliklinikou Trebišov a.s. 

 
Poskytnutie návratnej finančnej výpomoci na zabezpečenie spolufinancovania projektu vo 
výške 5% pre Nemocnicu s poliklinikou Štefana Kukuru Michalovce, a.s. 

 
Poskytnutie návratnej finančnej výpomoci na zabezpečenie spolufinancovania projektu vo 
výške 5% pre Nemocnicu s poliklinikou sv.Barbory Rožňava, a.s. 

 
Materiály  uviedla JUDr. Daniela Szelesová.Ide o projekty zamerané na zhodnotenie majetku 
KSK, ktorý využívajú nemocnice v zakladateľskej pôsobnosti KSK. Na otázky poslancov p. 
Rečku a p. Süliho ohľadom prenájmu nemocníc odpovedali Ing. Bernáth, Ing. Burian a Ing. 
Farkašovský. Komisia odporúča  materiály prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK bez 
pripomienok. 

 
Hlasovanie:   Prítomní   -    8 

                                                                                                                     Za              -   8 
                                                                                                                     Proti          -    0 
                                                                                                                     Zdržal sa   -    0 
 
K bodu 11 - Zabezpečenie úverových zdrojov na spolufinancovanie a predfinancovanie 
projektov zo zdrojov EÚ v roku 2010  
Materiál uviedla  p. Vajkunyová  vedúca referátu pre strategické investície a financovanie. 
Dlhová služba KSK je v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách a predpismi platnými 
v EÚ. Na otázky poslanca Süliho odpovedali p. Vajkunyová a Ing. Karafová. Komisia 
odporúča  materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK bez pripomienok. 
                                                                                  

         Hlasovanie:   Prítomní    -   8 
                                                                                                                   Za             -    8 
                                                                                                                   Proti          -    0 
                                                                                                                   Zdržal sa   -    0  
 
K bodu 12 -  Informácia o výsledku ratingového  hodnotenia Košického samosprávneho kraja 
ratingovou agentúrou Moodys 
Materiál uviedla p. Vajkunyová. Komisia odporúča  materiál prerokovať a zobrať na 
vedomie.  

         Hlasovanie:   Prítomní    -   8 
                                                                                                                   Za             -    8 
                                                                                                                   Proti          -    0 
                                                                                                                   Zdržal sa   -    0  
 
 
 
 
 
 



K bodu 13 – Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky  2010 - 2012 
Materiál uviedla Ing. Karafová vedúca odboru financií. Informovala o postupe tvorby 
rozpočtu vzhľadom na  výrazný výpadok daňových príjmov KSK v roku 2010. Rozvoj kraja 
sa plánuje zabezpečovať zo zdrojov EÚ. Na otázky poslancov p. Süliho a  p. Farkašovského 
odpovedala Ing. Karafová. Komisia odporúča  materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve 
KSK bez pripomienok. 

         Hlasovanie:   Prítomní    -   8 
                                                                                                                   Za             -    8 
                                                                                                                   Proti          -    0 
                                                                                                                   Zdržal sa   -    0  
 
K bodu 14 – Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho 
kraja na I. polrok 2010 
Komisia odporúča  materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK bez pripomienok. 
 

         Hlasovanie:   Prítomní    -   8 
                                                                                                                   Za             -    8 
                                                                                                                   Proti          -    0 
                                                                                                                   Zdržal sa   -    0  
 
 
K bodu č.  15  – Rôzne, záver 
Predseda komisie predložil na schválenie Plán činnosti finančnej komisie na I. polrok 2010, 
ktorý komisia schválila. Predseda komisie ukončil zasadnutie komisie a prítomným 
poďakoval za aktívnu účasť. 
 

         Hlasovanie:   Prítomní    -   8 
                                                                                                                   Za             -    8 
                                                                                                                   Proti          -    0 
                                                                                                                   Zdržal sa   -    0  
 
 
 
 
 
V Košiciach  25.01.2010 
 
 
 
Ing. Mária  Karafová                                                                       Ing. Jozef Burian 
    tajomník komisie                                                                         predseda komisie 
                        
 
 


